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Dagsorden til bestyrelsesmøde den 18. oktober kl. 16.00 - Hos Micael på Krogen 

Deltager:  Mona M. (afbud), Lorentz LL, Karen KS, Anette AKJ, Michael MF 

 Gæster: Tove TL, Rigmor RK. 

Punkt Referat Ansvarlig 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

ok MF 

2. Godkendelse af referat 
 

Ok 
Med følgende bemærkning. Fremover sendes 
bemærkninger til Karen senest en uge efter 
modtagelse af referatet – herefter betragtes 
referatet som godkendt. Det godkendes 
formelt på det kommende møde. 

MF 

3. Aflevering Alle afleverer kopi af pas/kørekort og 
sundhedskort til Rigmor 
 
Oplysninger udfyldes på mødet 
 
Fuldmagter vedrørende kontoen i banken 
udfyldes på mødet. 
 
Kommunen sender en gang om året i 
foreningens Eboks en opgørelse 
over indbetalt kontingent –   formanden har 
adgang til boksen – der kan ved behov tilføjes 
flere med adgang til postkassen. 
 
Bestyrelsen beslutter at to 
bestyrelsesmedlemmer skal have adgang til 
foreningens konto i banken – formanden og 
kasseren. 
Alt omkring ændringer i banken er på plads – 
Rigmor sørger for indberetningen. 

Tove og 
Rigmor 

4. Aflevering  På mødet besluttedes, at Mona overtager 
Fadderskabet i Trygfonden vedr. foreningens 
hjertestarter - samt hjerteløberordningen 
  
Micael har fået adgang til Erhvervstyrelsens 
virk.dk som repræsentant for den Frivillige 
forening, Nørre Houvig Grundejerforening. 
 

TL+RK 

http://nørrehouvig.dk/
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5. Aktuelt i området: 

• Molokker 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Skilte og 
piktogrammer  

 
 
 
 

• Affald  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Vejene – plan for 

efteråret  

 
 
 
 
 

Kommunen er i gang med at fjerne molokker 
(affaldscontainere) – planen er, at de er fjernet 
inden årets udgang. 
Glas og tekstil skal på genbrugspladsen. 
Anette lægger et link til affaldshåndering på 
hjemmesiden. 
Udover muligheden for at aflevere glas på 
kommunens genbrugspladser vil der løbende 
blive sat molokker op til glas. Når vi har en 
oversigt over deres placering vil den blive lagt 
på hjemmesiden. Micael undersøger. 
  
Send billeder ind på skæve vej – og 
nummerskilte – Micael sender videre til 
kommunen 
 
Karen bestiller skilte med piktogrammer til de 
pælene, der eks. viser cykel- og gangstier 
 
 
 
Micael har kontakt med kommunen om 
problemerne på p-pladsen på Sortebærdalen – 
P-pladsen på Sortebærdalen hører til vores 
grundejerforening. 
Til trods for at der ikke er affaldsstativer smides 
der store mængder hundeposer. Der skal 
undersøges om muligheder for bedre skiltning. 
 
 
Lorentz har været på rundtur og inspektion af 
vejene med 
Tove Ledgaard (afgået formand) 
Vejene er ikke færdiggjort som forventet – 
vejret har drillet. 
Der køres med høvl – og der skal køres godt ud 
i siderne så vandet kan løbe af vejene.  
 
Lorentz kontakter Jens Ole Frik –  
Skal der efterfyldes, hvor hullerne er værst?? 
Hvad sker der på betonvejene – tages 
kanterne?? 

Alle 

http://nørrehouvig.dk/
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• Bunkerture 

 

Lorentz drøfter med entreprenøren 
 
 
 
Der er fortsat privat udbudte guidede ture. 
Museet udbyder stadig bunkerture. 
Micael kontakter Rigmor for at få rammerne, 
der er aftalt med museet på plads. Louise 
Hyldahl fra ”Historieguiden” arrangerer private 
ture med entre – ofte med mange tilmeldte. 
 

6. Bestyrelsesansvars- forsikring 
 

Micael har forespurgt hos formand for 
Sammenslutningen af grundejerforeninger på 
Holmsland,  Tage Schmidt – vi afventer svar 
men en  enig bestyrelse beslutter at 
grundejerforening tegner en forsikring gennem 
landssammenslutningen for 
fritidsgrundejerforeninger. 
 
 

MF 

7. Budget 23/24 Der skal budgetteres med to nye udgiftsposter 

• Medlemskab af sammenslutningen 

• Bestyrelsesansvarsforsikringen 
Micael taler med Mona og Rigmor om 
processen om budgetlægningen. 

Rigmor/Mona 

8. Nyt fra Sammenslutningen Anette og Lorentz oplevede at årsmødet i 
Sammenslutningen for Grundejerforeninger på 
Holmsland var informativt og relevant for vores 
foreningen. 
Det var tydeligt at i de respektive 
grundejerforeninger boksede man med samme 
problemstillinger. 
Anette og Lorentz blev bekræftet i at 
indmeldelse er en rigtig beslutning og at Nr 
Houvig grundejerforening kan få glæde af 
medlemskabet. 
 
Micael får ca 1 x månedelig en oversigt over 
nye byggesager i området – Micael skimmer 
oversigten for eventuelle udfordringer i forhold 
til vores område 

Akj/LL 

http://nørrehouvig.dk/
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9. Datoer for kommende 
arrangementer 

• Bestyrelses-møde 
 

 

• Klitrensning 
 

 
 
 

 

• Generalforsam-ling 
 

 
 
Micael finder dato for mødet med museet og 
derefter sættes datoen for næste 
bestyrelsesmøde.  
 
26. april 2024. 
Vi holder fast i traditionen med at datoen falder 
på den lørdag, der falder efter den St. Bededag, 
der ikke længere findes. 
 

10. august kl 10.00 
obs tidspunktet er flyttet til formiddag 

 
Forslag fra et medlem af foreningen om et til 
nyt tiltag om en sct. Hans fejring..  
 Micael  arbejder videre med idden 
 

alle 

11. Opgaver i det kommende år Lorentz undersøger hvordan cykelstierne 
vedligeholdes. 
Hvordan skal græsset på stierne vedligeholdes.  
Gennemgå vedtægter -  er det tidssvarende? 
Der skal laves et udkast til et velkomstbrev til 
nye ejere 
Karen laver udkast 
 

Alle 

12. Kommunikation – 
hjemmeside og nyhedsbrev 
 

Fortsat stigning i antal følgere på FaceBook 
Nyhedsbrev sendes ud efter bestyrelsesmødet 
og i december 
Referater fra bestyrelsesmøder lægges på 
hjemmesiden 
 
 

 

13. Evt.   Hvide sande svømmehal har sendt et tilbud ud 
om et årskort – sendes ud sammen med 
nyhedsbrev 
 

Alle 

 

http://nørrehouvig.dk/

